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Or.0012.2.2025  

Protokół Nr 6/2025 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 21 lutego 2025 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Marka Linkowskiego- Przewodniczącego Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności. 

 

Punkt 1  

Otwarcie posiedzenia.  

 

Pan Marek Linkowski- Przewodniczący Komisji  

Otworzył szóste posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji i zaproszonych gości.  

 

Punkt 2  

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Marek Linkowski- Przewodniczący Komisji  

Poinformował, że na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad. Obecnych jest  

5 członków Komisji.  

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 5/2025. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Marek Linkowski- Przewodniczący Komisji  

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad.  

5. Informacja na temat działalności Polskiego Związku Wędkarskiego i Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Mławskiego.  

6. Zapytania i wolne wnioski.  

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji.  
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Punkt 5  

Informacja na temat działalności Polskiego Związku Wędkarskiego i Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Mławskiego.  

 

Pan Marek Linkowski - Przewodniczący Komisji  

Udzielił głosu Panu Adamowi Gierej Dyrektorowi Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego  

w Ciechanowie.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Podziękował za zaproszenie w imieniu swoim i wędkarzy zrzeszonych w okręgu Ciechanów.  

W charakterystyce działalności Stowarzyszenia okręgu Ciechanów, którego jest Dyrektorem 

poinformował, iż działa w nim pomiędzy 7100 a 7500 członków. Działalność odbywa się na 

terenie byłego Województwa Ciechanowskiego, w ośmiu powiatach, składa się z 18 kół 

(jednostek terenowych). W kołach tych wędkarze zajmują się między innymi organizacją 

wędkarstwa, poprawą warunków wędkarstwa, jak również szeregiem innych rzeczy mających 

na celu szeroko pojętą ochronę środowiska. Wody są użytkowane na podstawie umów ze 

Skarbem Państwa, na terenie Powiatu Mławskiego z Dyrektorem Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie (rzeka Wkra i rzeka Mławka) oraz z Urzędem Gminy               

w Szydłowie jest zawarta umowa dzierżawy na wyrobiska w Szydłowie aby zapewnić 

wędkarzom zamieszkującym teren Mławy warunki do wędkowania. Stowarzyszenie zajmuje 

się również pracą z młodzieżą i dziećmi aby stworzyć im alternatywę dla spędzania czasu przed 

komputerem i telefonem, gdzie zainteresowanie tą formą rekreacji jest duże. Dzieciaki poznają 

wtedy lokalna przyrodę oraz uwarunkowania organizacji. Związek podejmuje też działania 

wspierające polegające na utrzymaniu czystości wód. Wspiera Wojewódzki Inspektorat 

Ochrony Środowiska oraz współpracuje z Regionalnymi Dyrektorami Ochrony Środowiska, 

którzy są odpowiedzialni za formy ochrony środowiska na obszarach chronionych, rezerwatach 

czy obszarze Natura 2000. Stowarzyszenie wspiera też Wojewodów województwa Warmińsko-

Mazurskiego i Mazowieckiego mając swoich etatowych pracowników ochrony wód, którzy 

współdziałają w zakresie zwalczania kłusownictwa w oparciu o ustawę o rybactwie 

śródlądowym, ujawniania zanieczyszczeń, prace w wodzie bez pozwoleń. Głównie 

stowarzyszenie skupia się na zachowaniu dobrych warunków w wodzie dzięki czemu ryby mają 

możliwości rozwoju. Z umów jakie są zawarte oraz z zakresu działań organizacji wynika też, 

że te zasoby które w wyniku działań wędkarzy są eksploatowane są też uzupełniane. Są 

umowne nakłady rzeczowo finansowe, które są źródłem utrzymania Organizacji i tak rocznie 

około 600 tysięcy wydawane jest tylko na ryby, do tego ochrona wód, czyli etaty strażników, 

utrzymanie łodzi, samochodów, zakup paliwa, dofinansowanie Państwowej Straży Rybackiej 

co daje kwotę 1 500 000,00 na utrzymanie wód.  

 

Pan Marek Linkowski - Przewodniczący Komisji  

Stwierdził, że jest ogólny problem z rybami spowodowany brakiem wody i wieloletnią suszą 

hydrologiczną, jak również pogorszeniem jakości wód. 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Poinformował iż, z wykształcenia jest ichtiologiem i interesuje się wodą i rybami. Śledząc 

ostatnie trendy, oraz wodowskazy dla rzeki Wkry, które są na Trzcińcu w Sochocinie                        

i Borkowie ma świadomość iż wody nie ma, ale twierdzi iż Państwo konsekwentnie dąży do 

tego swoimi działaniami. Wody Polskie prowadziły w ostatnim czasie konsultacje planów 

utrzymania wód, w których p. Dyrektor brał udział dla środkowej i dolnej Wisły. Sam w imieniu 

Okręgu PZW w Ciechanowie opracował plany i obszerne uwagi do jednolitych części wód. 

Stwierdził, że nasz kraj od lat dąży do spuszczania wody.  
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Pan Jacek Szlachta – Wiceprzewodniczący Komisji 

Stwierdził, że definicja melioracji nie jest zachowywana. 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Przyznał rację i kontynuując wypowiedź wyjaśnił, że nie zachowuje się w ogóle wód                      

w zlewniach, kopie się co raz to głębiej rzeki robiąc z nich rowy odwadniające. Podał przykład 

Mławki, z której od zbiornika aż po Olsztyny Rumockie zrobiono kanał, który odprowadza 

wodę ze zlewni co skutkuje tym, że tej wody nie ma. Jeśli problem będzie się pogłębiał to nie 

będzie możliwości rozwijania i uprawiania hobby oraz zarządzania wodami tak jak się 

powinno. Dodał, iż melioracja, czyli zatrzymywanie wód za pomocą jazów jest bezskuteczne. 

 

Pan Marek Linkowski - Przewodniczący Komisji  

Stwierdził, iż nie ma ludzi do utrzymania tych jazów z tego względu, że kiedyś  na terenie Gmin  

i Powiatów były wyznaczone osoby do nadzorowania i kontrolowania poziomu wód w rzekach 

i to powodowało, że funkcjonowała gospodarka planowa. My jako Polska mamy najwięcej 

cieków odprowadzających wody w całej Europie.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Powiedział, że plany gospodarowania wodami, które teraz były konsultowane mają na celu 

dalszą drogę w celu odwodnienia (odmulanie, usuwanie przeszkód) co wynika z takiego stylu 

pracy. 

 

Pan Jerzy Rakowski - Członek Komisji 

Szerokie pojęcie retencji jest odmienione przez wszystkie przypadki.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Retencją powinno być zachowanie wody w zlewni już w górnej części. Hydrotechnicy mówią 

o sztucznej retencji, a ona powinna być naturalna. Wskazał, że cóż z tego, że jest zbiornik 

retencyjny na rzece Mławka, który gromadzi pewną ilość wody, tyle ile niesie Mławka to 

praktycznie nie wystarcza. Zbiornik jest po remoncie i jest na nim nowa przepławka dla ryb, 

która teoretycznie powinna umożliwiać rybom migrację w górę i w dół tego piętrzenia, ale ilość 

wody którą niesie Mławka nie rekompensuje tego wydatku na przepławkę. Przepławka w lipcu, 

sierpniu i wrześniu była zamknięta i woda przez nią nie płynęła, bo przez przepławkę mogłoby 

dojść do spuszczenia wody z całego zbiornika, do rzędnej na której jest postanowione wejście 

do górnej wody.  

Przytoczył przypadek rolnika z Nidzicy, który na gruntach gdzie do tej pory był nieużytek, 

posiał kukurydzę z uprzednim zastosowaniem odpowiedniej ilości nawozów, co spowodowało 

że rośliny naczyniowe w rzece dały odpowiedz zagęszczając się w korycie i pomimo 

hydrologicznej suszy tam pozornie podpiętrzyła się woda zalewając uprawę kukurydzy. 

Reakcją rolnika było, bez uzgodnień i na obszarze chronionym, przy pomocy koparki 

przekopać 700 m rzeki na wprost. Został w tej sprawie wystosowany wniosek o popełnienie 

przestępstwa.  

Dodał, iż w ostatnim czasie rolnicy bardzo poszerzyli zakres stosowania gnojowicy na uprawy 

chociażby kukurydzy co powoduje, że ilość azotanów i fosforanów dostarczanych do wody jest 

tak ogromna, że problem jest nie tylko w jeziorach ale i w rzekach. Podsumował, że problem 

jest bardzo duży i jako kraj jesteśmy na końcu jeśli chodzi o dyspozycję wody i jest jej co raz 

mniej. Związek też próbuje tego typu problemy wskazywać.  
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Pan Marek Linkowski - Przewodniczący Komisji 

Odniósł się do kontekstu rolników mówiąc, że nie tylko rolnicy, ale też ogromne aglomeracje 

odprowadzają dużo większe ilości azotanów. Zasugerował aby zachować strefy buforowe            

i działania ekonomii. Przywrócone do funkcjonowania OSN – obszary o szczególnym 

znaczeniu nakładają na rolników szczególne wymogi, a w rolnictwie nie ma pieniędzy na 

nawozy, dlatego posiłkują się takimi środkami jak gnojowica czy kurzak. Uważa, że lwią część 

azotu dostarczają aglomeracje. Potrzebne byłoby odzyskanie azotu ze ścieków i ujarzmienie 

ich.  

Zasugerował, ze powodem istniejącego problemu jest zła polityka Spółek Wodnych odnośnie 

bobrów, które w niektórych lokalizacjach potrafią nawet co 40 m zablokować ciek pociętymi 

gałęziami. 5ha lasów własności Pana Radnego nie wytrzymało warunków. Zasugerowano mu 

zgłoszenie się do DOŚu z prośba o odstrzał zwierząt chronionych.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

W zeszłym roku Regionalna Dyrektor Ochrony Środowiska lub Generalna Dyrektor Ochrony 

Środowiska wydała zgodę na redukcję 1500 sztuk bobrów w województwie Mazowieckim, ale 

za jakiś czas decyzja ta została przez Ministra wycofana.  

Odnośnie ścieków komunalnych, które przeciekają do środowiska w sposób nieuprawniony np. 

na zasadzie przekraczania przez oczyszczalnie wartości, które posiadają w decyzjach. Związek 

wędkarski reaguje i zgłasza jako pierwszy takie nieprawidłowości. Z raportu Najwyższej Izby 

Kontroli wynika, że bardzo duży problem jest też w przydomowych oczyszczalniach ścieków. 

Wyniki badań przeprowadzone nad Wkrą dotyczące stężenia związków biogennych w wodach 

gruntowych pokazały wynik 100 mg azotanów w wypływającej i przefiltrowanej wodzie. 

Wynika to z tego, iż związki są dostarczane m.in. przez rolników, ale również związki używane 

w drobiarstwie: antybiotyki i hormony.  

Odnośnie szkodników, poinformował, że w ostatnich latach borykamy się z plagą kormoranów. 

Także dzięki działaniom Związku Wędkarskiego uzyskano pozwolenie na redukcję 

kormoranów i w porozumieniu ze Związkiem Łowieckim jest ona dokonywana. Kormoran 

zjada 0,5 kg dziennie, a tylko w lutym według badań przeprowadzanych na rzece Łydynia 

zjadły 1800 kg.  

Kolejnymi szkodnikami, które stają się problemem dla wędkarstwa są czaple siwe  i wydry oraz 

tracz nurogęś. Wędkarze nie są przeciwnikami przyrody, ale są zwolennikami równowagi. 

Kormorany pojawiły się na terenie powiatu dopiero na skutek zamarznięcia rzek i innych 

zbiorników. Każdy zredukowany osobnik podlega badaniu dla statystyki i jest następnie 

utylizowany.  

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Zachęcił do odwiedzenia zalewu Ruda w celu obejrzenia gatunków ptaków jakie o tej porze 

pojawiły się nad zbiornikiem, wymienił są to m.in. krzyżówki, kormorany i tracze nurogęsi. 

Stwierdził, że Pan Dyrektor poruszył bardzo szeroki zakres tematów. Powiedział, że na 

zajęciach ichtiologii dowiedział się, że gatunek kormoranów pojawił się w związku                         

z zanieczyszczeniem wód, ponieważ ryby w poszukiwaniu tlenu zaczęły wnikać w górne partie 

rzek i zbiorników przez co stały się dla kormoranów bardziej dostępne. Skierował do Pana 

Dyrektora pytanie czy uważa, że dobrym działaniem było stworzenie czegoś takiego jak Wody 

Polskie.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Odpowiadając poinformował, że jego interesuje tak naprawdę zakres związany z rybami. 

Zaznaczył, że nie podoba mu się, to że wraz ze zmianą ustawy prawo wodne pozwolenia 

wodno-prawne i potem ewentualne odwołanie od wydanych decyzji proceduje ten sam organ, 
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czyli w każdym przypadku jest to Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, a nie tak 

jak to było wcześniej, że decyzje i pozwolenia wydawały Starostwa, a organem rozpatrującym 

był Wojewoda.  

 

Pan Jerzy Rakowski - Członek Komisji 

Zaznaczył, że problem jest też w dużej mierze z wodami opadowymi i burzowymi gdzie nie 

były przez wiele lat czyszczone studzienki oraz problem betonowaniem terenu (zakłady pracy, 

nowe osiedla mieszkaniowe). Stwierdził, że ekonomia najbardziej zmusza do działań                      

w kierunku retencji. Jak również zaznaczył, że na terenie dawnego województwa 

ciechanowskiego mamy w dalszym ciągu za mało oczyszczalni ścieków. Wskazał, że jest 

problem na wsiach polegający na tym, że przydomowe oczyszczalnie ścieków nie do końca 

spełniają swoją rolę, a rolnicy radzą sobie na swój sposób usuwając nieczystości na własna 

rękę.  

 

Pan Marek Linkowski- Przewodniczący Komisji  

Zaprzeczył, mówiąc, że takie sytuacje nie mają już miejsca.  

 

Pan Jacek Szlachta – Wiceprzewodniczący Komisji 

Dodał, że Gminy podejmują działania w celu kontroli mieszkańców, wymagają okazania 

dokumentu. 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Zabierając głos powiedział, że spacerując często nad Łydynią wie, że do kanalizacji miejskiej, 

deszczowej wpięte są bardzo często nielegalne przyłącza kanalizacji sanitarnej. Późnym 

popołudniem lub w weekend są te ścieki wylewane, gdzie nie pracują wtedy służby WIOŚ. Pan 

Dyrektor sam kontroluje i reaguje na zgłoszenia o takich sytuacjach, dzwoni wtedy na telefony 

alarmowe gdzie dyżury pełnią inspektoraty z całego województwa. Wymagałby większego 

zaangażowania od Samorządów w walce z przeciwdziałaniem tym sytuacjom. Ale z racji tego, 

że Organizacja dzierżawi wody od tych Samorządów nie ma śmiałości skutecznie tego 

egzekwować, ponieważ istnieje obawa, że może to skutkować zakończeniem współpracy. 

Aktualnie toczą się cztery postępowania karne, ale Prokuratura bardzo często umarza je z czym 

później nie zgadza się tylko i wyłącznie Polski Związek Wędkarski. Czasem skutkuje to ugodą 

ze sprawcą, ale nie rozwiązuje to problemu.  

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Wrócił do tematu rewitalizacji Mławki, o czym wcześniej wspominał pan Dyrektor, co miało 

miejsce koło 13 lat temu i przytoczył rozmowę ornitologów, którzy mówili że działania były 

podjęte na wniosek rolników przedstawiany na zebraniach.  

Zadał pytanie panu Dyrektorowi: co radziłby Radnym, Radzie Powiatu wraz z Panem Starostą 

robić w celu poprawy stanu wód? 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Odpowiadając, radził zacząć od „swojego ogródka” zobaczyć czy w najbliższym otoczeniu 

wszystko funkcjonuje prawidłowo bo chodzi nie tylko o ścieki bytowe ale też ścieki 

przemysłowe, które niekiedy są obciążone nie tylko fosforanami i azotanami ale też metalami 

ciężkimi. Zasugerował, że Rada ma bliżej do ustawodawców, a według niego należałoby 

zmienić ustawę o ochronie środowiska czy o Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony 

Środowiska, która precyzuje działania pracowników. Zaproponował również zorganizowanie 

spotkania z Władzami Samorządowymi, Organizacjami wypunktowanie problemów i ustalenie 

harmonogramu działań, a najbardziej próbować zmieniać ustawy.  
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Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Poinformował, że jego zdaniem w dużej mierze działania będą dotyczyły Urzędu Miasta, a nie 

Powiatu.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Stwierdził, że Samorząd ma bardzo duże możliwości wprowadzenia dobrych zmian, z tym że 

musi w tym uczestniczyć wiele kompetentnych i zaangażowanych osób.  

 

Pan Jerzy Rakowski - Członek Komisji 

Powiedział, że dużo dobrego zmieniło się w dziedzinie gospodarki ściekowej.  

 

Pan Jacek Szlachta – Wiceprzewodniczący Komisji 

Odniósł się do zarobków urzędników w DOŚu informując, że właśnie zmieniono ustawę               

o lasach, która mówi o tym, że lasy mają dawać co roku 300 mln, ponieważ ludzie odchodzą    

z pracy, gdyż płaca minimalna nie jest adekwatna do wykonywanych obowiązków.  

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Dodał, iż skutki negatywnych działań najbardziej widoczne są latem, kiedy jest niski poziom 

wody i woda jest ciepła bo wtedy rozpuszczalność gazów jest mniejsza, a biogeny szybciej 

zabierają z wody tlen. Wtedy jest zauważalna umieralność ryb. Sytuacja ma miejsce cały rok, 

ale widoczna jest bardziej wiosną czy latem.  

Poinformował, że jako Związek prowadzi zarybienia, czyli rekompensuje to co wędkarze 

zabierają, wrzucając bardzo dużo gatunków ryb. Są to koszty rzędu 600 tysięcy rocznie. Stara 

się aby narybek pochodził od lokalnych osobników. Wykorzystywane do tego jest 14 gatunków 

ryb. Podjęte są działania nad odbudowaniem gatunków wyniszczonych np. na rzece Wkra ryba 

Świnka oraz Jelec na rzece Mławce. Całe przedsięwzięcie jest finansowane ze środków 

składkowych uczestników Związku Wędkarskiego.  

 

Punkt 6  

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Zapytał czy jak w Mławie funkcjonowało Koło Wędkarskie to podlegało pod Ciechanów? 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Odpowiedział, że Polski Związek Wędkarski  ma jednostki terenowe, Koło w Mławie było taką 

jednostką terenową Okręgu PZW w Ciechanowie.  

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Zapytał czy dotarła do Dyrektora informacja o tym, że są wprowadzane obce gatunki do wód? 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Odpowiedział, że słyszał o tym i wynika to z upodobań wędkarzy, ponieważ każdy chciałby 

łowić lubiany i znany przez siebie gatunek.  

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Zapytał w jaki sposób Polski Związek Wędkarski objął patronatem np. Zalew Ruda? 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  
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Odpowiedział, że drogą konkursu ofert, do którego mogła przystąpić każda osoba czy firma 

spełniająca wymagania ofertowe.  

 

Pan Artur Dębski - Członek Komisji 

Zapytał czy otworzy się Koło Wędkarskie w Mławie? 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Polski Związek Wędkarski opiera swoja działalność na społecznej pracy członków. Zarząd 

mławskiego koła poróżnił konflikt, który doprowadził do jego rozwiązania. Nie znane są dalsze 

losy Wędkarzy Mławskich.  

 

Pan Tomasz Robert Chodubski - Wicestarosta 

Powiedział, że już wcześniej miał możliwość zapoznać się z zakresem działania Polskiego 

Związku Wędkarskiego, zapewnił o rozszerzaniu wśród parlamentarzystów tematyki wodnej.  

 

Pan Artur Dębski – Członek Komisji  

Zapytał jak rozwiązać problem Mławki?  

 

Pan Adam Gierej Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Zasugerował wykonanie rewitalizacji. Pozostawienie rzece możliwości odnowienia się 

samodzielnie bez ingerencji.  

 

Pan Maciej Jakubowski -  Członek Komisji 

Poprosił o przybliżenie działalności Społecznej Straży Wodnej. 

 

Pan Adam Gierej - Dyrektor Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego w Ciechanowie  

Społeczna Straż Rybacka działa w oparciu o ustawę o rybactwie śródlądowym, jest to służba 

która ma za zadanie wspierać Państwową Straż Rybacką. Pracownicy mają za zadanie jeździć 

po terenie, kontrolować i obserwować wody i obrzeża. Wyposażenie, przyrządy i odzież 

uzyskują od Polskiego Związku Wędkarskiego.  

 

 

Punkt 7  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Marek Linkowski - Przewodniczący Komisji 

Zamknął szóste posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu.    

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

               Marek Linkowski 
 

 

Sporządziła: 
Ewelina Grymuza 

04.03.2025 r.  


